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2513-1/2011. 

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

 

 

Készült: Heves Város Képviselő-testületének 2011. február 11-én (pénteken) 8.00 órai 

kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.  

 

Az ülés helye: Heves Városháza 204-es tanácskozó terme 

 

Jelen vannak: Deli Miklós, Kis Tamás, Kozma Tamás, Szedlák Szabolcs, dr. Nagy Sándor 

képviselők  

 

Csáki Zsigmond polgármester  

Balázs Ferenc alpolgármester 

Vona László Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke 

Krusper Éva Pénzügyi Bizottság elnöke 

Sárándi István Városfejlesztési Bizottság elnöke 

Török János Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság elnöke 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

  Szabó Sándor címzetes főjegyző 

                       Fehérné Kovács Katalin aljegyző 

 Ujváriné Tóth Ágota, dr. Balázs Éva irodavezetők 

 Kajtár József irodavezető helyettes 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Köszöntötte a képviselő-testület tagjait. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy a 

Képviselő-testület ülésén 12 fő van jelen, az ülés határozatképes. 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a napirendről. 

 

Heves Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 12 igen szavazattal az alábbi napirendet 

fogadta el: 

 

 

 

 NAPIRENDI   JAVASLAT BETERJESZTŐ 

1/ Indítvány a REGIO-KOM Társulás alapdokumentumainak 

elfogadása tárgyában 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

2/ Indítvány Heves Településszerkezeti tervének, HÉSZ és 

Szabályozási terv módosításának tárgyában 

Csáki Zsigmond 

polgármester 
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Napirendek: 

 

1./ napirendi pont tárgya: Indítvány a REGIO-KOM Társulás alapdokumentumainak 

elfogadása tárgyában 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

Elmondta, hogy a Képviselő-testület már döntött ebben a témában, de a Jász-Nagykun 

Szolnok Megyei Államkincstár a határozat száma és szövegezése miatt nem jegyezte be, illetve 

nem módosította a dokumentumokat. Mind a 33 településnek új határozatot kell hozni, ezért  

került ismét a testület elé a téma. 

Tájékoztatta a testületet arról, hogy 2011. február 6.-ig lett volna lehetősége a Regio-Kom 

Társulásnak arra, hogy a nagy hulladékgazdálkodási rendszer tekintetében a fejlesztési 

igazgatósággal  támogatói szerződést kössön. Mivel figyelembe kell venni, az 

Önkormányzatoknál működő döntéshozatali rendszer működését, a fejlesztési igazgatóság 

partner volt abban, hogy ha február 15.-ig megszületnek az új testületi határozatok, akkor a 

szükséges átvezetéseket elvégzik, és ezután sor kerülhet a fejlesztési igazgatósággal történő 

szerződés aláírására. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal a következő határozatot 

hozta: 

 

15/2011. (II. 11.) Hev. Kth. 
 

A Heves Város Képviselő-testülete REGIO-KOM Társulás 

alapdokumentumainak elfogadása tárgyában benyújtott 

indítványt megtárgyalta és a következő határozatot hozta: 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a 

határozat mellékletét képező REGIO-KOM Térségi 

Kommunális Szolgáltató Társulás egységes szerkezetbe 

foglalt Társulási megállapodását, Ügyrendjét, Közbeszerzési 

szabályzatát, Pénzkezelési és felelősségvállalási 

szabályzatát, Munkaügyi szabályzatát. 
 

Határidő: 2011. február 28. 

Felelős: Csáki Zsigmond 

 

 

 

 

 



49 

 

2./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Településszerkezeti tervének, HÉSZ és 

Szabályozási terv módosításának tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Fohl Károly építész 

 

Elmondta, hogy eredetileg két szakági közreműködőre gondoltak, akiknek szükséges lesz az 

rendezési terv módosításának folyamatában részt venni. Megérkezett a Közép-Tisza Vidéki 

Környezetvédelmi Szakfelügyelőség szakvéleménye, amelyben nem tartanak igényt a 

környezeti vizsgálatra a rendezési terv készítése során. A későbbi tervfázisokban viszont 

szükséges lesz környezeti hatástanulmány beszerzésére is. 

Véleménye szerint a közlekedési munkarésszel mindenképpen kell foglalkozni. Szükségesnek 

tartja az adatok pontosítását a kamionforgalom nagyságára vonatkozóan, hiszen a 

közlekedéstervező a megfelelő adatok alapján tud pontos munkát végezni. A teherforgalom 

elvezetésére hosszabb távú megoldást jelentene az M8-as út megépítése, ami már a város 

rendezési tervébe is be lett rajzolva. A szállítási útvonalakkal, illetve az iparterületen 

szükséges forgalmi megoldásokkal kapcsolatban a közlekedés tervező egy pontos munkarészt 

fog elkészíteni a város számára. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal a mellékletben szereplő 

határozati és rendeleti javaslatokat előzetesen támogatta. 

 

 

16/2011. (II. 11.) Hev. Kth. 

 

Heves  város Önkormányzat Képviselő-testülete a Heves 

város igazgatási területére vonatkozó településszerkezeti terv 

módosítása tárgyában a következő határozatot hozta: 

 

A mellékletben  szereplő határozati és rendeleti javaslatokat 

támogatja. 

 

Határidő: 2011. június 30.  

Felelős: Szabó Sándor jegyző 
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Kis Tamás képviselő 

 

Kérte, hogy a képviselők kapjanak tájékoztatást arról, hogy a decemberi rendkívüli ülésen 

tárgyalt külföldi beruházással kapcsolatban milyen lépések történtek az elmúlt időszakban. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kezdeményezte, hogy a testület tagjai állapodjanak meg a sportcsarnok megtekintésének és az 

ezzel a kapcsolatos rendkívüli testületi ülés időpontjában. 

 

 

A Képviselő-testület a sportcsarnok megtekintésének időpontjaként 2011. február 16. (szerda) 

13 órát, a rendkívüli ülés időpontjaként pedig 2011. február 18. (péntek) 15 órát határozott 

meg. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Tájékoztatta a testületet arról, hogy a Sors 2002 Kft, illetve a szociális otthon tekintetében a 

Heves Megyei Rendőrfőkpitányságon folyik a nyomozás. A rendőrség és az Önkormányzat 

által történt írásos információ váltás alapján a héten, mint a város polgármestere rendkívüli 

ellenőrzést rendelt el az intézménynél különböző témákban. Ellenőrzés történik a kamera 

rendszer, a közlekedési felületek, a fakivágások és a SZOC-KIE-08 pályázat tekintetében. A 

rendelkezésre álló dokumentációk szerint az üzemeltető különböző módon, különböző 

hatóságoknak ugyanarról a beruházásról számolt be, és más dokumentumokat csatolt be a 

pénzfelhasználás tekintetében. A rendőrségi nyomozás lezárulását követően a téma 

súlyosságára tekintettel egy rendkívüli testületi ülést szükséges tartani, hiszen az adatok 

alapján a szándékosság feltételezhető. 

 

Elmondta, hogy dr. Keindl László nyilatkozott arról, hogy nem vállalja a Heva Kft Felügyelő 

Bizottsági tagságban történő részvételt. Jelenleg két tagja van a felügyelő bizottságnak, ezért 

kérte, hogy vagy a rendkívüli ülésre, vagy pedig a soron következő rendes testületi ülésre 

tegyenek javaslatot a képviselők egy harmadik felügyelő bizottsági tag személyére. 

 

 

Egyéb indítvány, hozzászólás nem lévén Csáki Zsigmond polgármester a képviselő-testület 

rendkívüli ülését 08.20. órakor bezárta.  

 

 

 

Kmf. 

 

      Csáki Zsigmond Szabó Sándor 

         polgármester jegyző 

 


